
 

Besluitenlijst Commissie SAZA 
Datum 15-01-2024 
Tijd 19:30 - 22:46 
Locatie Raadszaal 
Voorzitter R. Tromp 

 
Aanwezige 
leden 

PVDA dhr. J.J. Buwalda, mw. M. Ersoy, mw. F. Pool 
VVD mw. M. Kuipers, dhr G. Walsweer 
FNP mw. D. Boonman, dhr. A. Eijer, mw. A. Kleefstra 
HL dhr. T. Christopher, mw. J. van der Schaar 
GL dhr. J. Naber 
CDA dhr. R. Hoekstra, dhr. J. Wiersma 
D66 mw. O. Chang, mw. A. Browne 
SP mw. B. Oudman 
GBH dhr. T. van der Ven, mw. A. Speel 
CU mw. L. de Heij  

Afwezige 
leden 

VVD    dhr. M. Berendsen 
GBH    mw. E. Bijlsma 
PvdA   mw. Ottens – Akkerman  
SP       mw. D. van Ruth (SP) 

Aanwezig:  
College Wethouders mw. S. Sytsma, mw. G. Rozema 

 
Insprekers Bij agendapunt 5: 

De heer P.J. Bonnema, namens jongerencentrum Casa 
Bij agendapunt 6: 
De heer M. Sprenger, namens Onderwijsgroep Midden-Friesland 

  
1 
 

Opening 
De vergadering wordt om 19.45 uur geopend.  
 
Plaatsvervangend voorzitter R. Tromp opent de vergadering en heet de 
aanwezigen van harte welkom.  
 
De heer P. Bonnema namens jongerencentrum Casa heeft zich als inspreker 
gemeld bij agendapunt 5, inspreken over een niet-geagendeerd onderwerp.  
 
De heer M. Sprenger heeft zich namens Onderwijsgroep Midden-Friesland 
als inspreker gemeld bij agendapunt 6, Raadsbrief ombuiging sociaal 
domein. 

  
2 
 

Vaststellen agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.  
 

3 
 

Vaststellen besluitenlijst 27 november 2023 
De besluitenlijst van 27 november 2023 wordt ongewijzigd vastgesteld. 
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Mondelinge vragen 
Mevrouw A. Speel Bakker (GBH) stelt mondelinge vragen. Deze worden bij 
agendapunt 5 ingediend. 
 

5 
 

Inspreker over een niet-geagendeerd onderwerp 
De heer P.J. Bonnema spreekt in over jongerencentrum Casa. Zijn 
inspraakreactie is bij de agendastukken gevoegd. 
 

De commissieleden stellen verduidelijkende vragen aan de inspreker, die 
door de inspreker worden beantwoord. 
 
Mevrouw A. Speel-Bakker (GBH) stelt mondelinge vragen aan het college. 
De vragen worden door wethouder G. Rozema beantwoord. 
 
Wethouder G. Rozema geeft een toelichting op het proces.  
Vervolgens wordt dit agendapunt door de voorzitter afgesloten. 
 

6 
 

Raadsbrief ombuiging sociaal domein 
Op verzoek van raadslid J.J. Buwalda (PvdA) wordt de raadsbrief ombuiging 
sociaal domein geagendeerd in de commissie. 
 
De heer Buwalda leidt het agendapunt in met een toelichting en stelt een 
aantal vragen over de invulling van de taakstelling 2021 sociaal domein, 
welke alternatieven er zijn om de taakstelling anders in te vullen, welke 
mogelijkheden de raad daarbij heeft en wat er wordt verstaan onder 
preventie aan de voorkant van onze inwoners.  
 
Voor dit onderwerp heeft zich een inspreker gemeld. De heer M. Sprenger 
spreekt in namens Onderwijsgroep Midden-Friesland. Vervolgens stellen de 
commissieleden verduidelijkende vragen aan de heer Sprenger. 
 
Wethouder S. Sytsma beantwoordt de vragen van de heer Buwalda en geeft 
een korte reactie. 
 
Daarna stellen de commissieleden verduidelijkende vragen aan het college. 
Deze worden door wethouder Sytsma beantwoord. 
 
De heer Buwalda geeft een afrondende toelichting op het agenderen van de 
raadsbrief en stelt een aanvullende vraag. Deze wordt beantwoordt door 
wethouder Sytsma. Hierop volgt vervolgens een toelichting door wethouder 
Sytsma.  
 
Vervolgens wordt dit agendapunt door de voorzitter afgerond.  
 
PvdA overweegt een motie in te dienen in de eerstvolgende 
raadsvergadering. 
 
De voorzitter schorst de vergadering vanwege de verstreken tijd en de 
geagendeerde dialoogsessie Overleg met het schoolbestuur VO.  
Aansluitend aan de dialoogsessie wordt agendapunt 7 behandeld. 
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Participatieverordening 
De heer T. Christopher (Heerenveen Lokaal) dient een ordevoorstel in. Hij 
stelt voor dit agendapunt door te schuiven naar een volgend overleg 
vanwege het late tijdstip. Dit voorstel wordt verworpen.  
 
De commissieleden stellen verduidelijkende vragen. Deze worden 
beantwoord door wethouder S. Sytsma. 
 
D66 kondigt een amendement aan over het woord ‘klant’ in de 
conceptverordening.  
 
Dit voorstel gaat als bespreekstuk naar de raadsagenda van 25 januari 
2024. 
 

8 
20:45 

Mededelingen / ingekomen stukken 
Bij het agendapunt mededelingen kan het college mededelingen doen over 
Thialf. De commissie wordt standaard gevraagd door de voorzitter of er 
behoefte is aan een update over Thialf. Mocht een commissielid behoefte 
hebben aan een update over Thialf dan geeft een commissielid dat aan. 
 

De heer J.J. Buwalda (PvdA) stelt een vraag over de zonnepanelen van 
Thialf. 
Deze vraag wordt beantwoord wethouder S. Sytsma. 
 

9 
 

Rondvraag 
Er zijn geen vragen voor de rondvraag. 
 

10 
 

Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.46 uur. 
 

 


